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Geachte heer Blonk,

Op 7 februari 2023 heeft u raadsvragen ingediend over Driehoek Noordpolder. Met deze brief geven wij u 
antwoord op uw vragen.

Vraag 1.
Wordt het concept participatieplan Driehoek Noordpolder ter vaststelling aan de raad voorgelegd?
a. Zo ja, wanneer?
b. Zo nee, waarom niet?

Antwoord
Nee, de raad wordt geïnformeerd over dit participatieplan. Dit is anders dan rond het project voor woning
bouw in Bleiswijk. Hierbij wordt voor het participatieproces een pilot uitgevoerd. Dit is de reden dat het 
participatieplan destijds ter besluitvorming aan u is voorgelegd.
Om u wel goed te informeren over het participatieproces voor Driehoek Noordpolder hebben wij u op 
19 januari 2023 een brief gestuurd (U22.05915) waarin we het proces rond de totstandkoming van dit 
participatieplan uitleggen. In de brief is beschreven dat we het participatieplan in concept hebben voor
gelegd aan de belanghebbenden (circa 600). De belanghebbenden zijn uitgenodigd om voorstellen te doen 
ter verbetering van het plan. De reacties worden verwerkt in het definitieve participatieplan. Over de 
verwerking van de reacties en het definitieve plan wordt u binnenkort wederom geïnformeerd.
Op grond van de proactieve aanwijzing van de provincie moet in principe binnen een jaar (vanaf 24 oktober 
2023) een bestemmingsplan worden vastgesteld. In het kader van de zorgvuldigheid willen wij u vanzelf
sprekend wel goed informeren. De eerste bijeenkomst staat gepland voor maart.
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Vraag 2.
Voor zo ver mij bekend hecht de raad veel waarde aan een goede ontsluiting van de Driehoek Noordpolder.
a. Vindt het college, net zoals ik dat vind, van belang eerst tot een goede verkeerontsluiting te komen 

alvorens verder te gaan met de in het concept participatieplan genoemde stedenbouw, 
groen/landschap, duurzaamheid en maatschappelijke voorzieningen?

b. Zo nee, waarom niet?

Antwoord
Een goede ontsluiting van Driehoek Noordpolder is belangrijk en prioritair. In het advies van de werkgroep 
verkeer Driehoek Noordpolder (d.d. 18 februari 2021) trekt de werkgroep zelf de conclusie dat het voorals
nog niet mogelijk is één of meerdere voorkeursvarianten uit te spreken. De ontsluitingsvarianten dienen 
integraal afgewogen te worden met alle ruimtelijke aspecten op het gebied van milieu, duurzaamheid, 
ecologie en water, stedenbouw en dergelijke.
Op dit moment wordt samen met een extern bureau gekeken naar een werkvorm waarbij we met de belang
hebbenden vanaf het begin van de participatie de ontsluiting kunnen bespreken in relatie tot alle overige 
ruimtelijke aspecten. Het doel daarvan is om helderheid te scheppen over mogelijke ontsluitingsvarianten 
en daarmee een goede keuze te maken. Het resultaat hiervan wordt opgenomen in de Nota van Uitgangs
punten. Deze Nota wordt naar verwachting eind derde kwartaal aan u ter besluitvorming voorgelegd.

Vraag 3.
a. Op welke wijze wordt vanuit de bewoners Edelsteenbuurt leden voor de klankbordgroep aangewezen?
b. Worden de bij het college bekende leden van de bewonerscommissie uitgenodigd voor de 

klankbordgroep?

Antwoord
a. Op 19 januari 2023 heeft het college circa 600 brieven verstuurd naar belanghebbenden in de directe 

omgeving van het projectgebied Driehoek Noordpolder. Ook de bewoners van de Edelsteenbuurt hebben 
deze brief ontvangen. In deze brief is gevraagd of zij willen deelnemen aan de klankbordgroep.
U heeft van deze brief destijds een afschrift ontvangen (U22.05914).

b. De leden van de bewonerscommissie zijn (voor zover ze bij ons bekend zijn) allemaal woonachtig in de 
Edelsteenbuurt. Dus ook zij hebben de uitnodigingsbrief ontvangen. Daarnaast heeft ons contact
persoon van de bewonerscommissie nog een aparte brief ontvangen. Ook hiervan heeft u destijds een 
afschrift ontvangen (U22.05929). Naar aanleiding van deze brieven hebben de leden zich individueel 
kunnen aanmelden.

Wij verwachten dat wij met deze brief antwoord hebben gegeven op uw raadsvragen.

Met een vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Lansingerland

Mickel Beckers drs. Pieter van de Stadt
Gemeentesecretaris Burgemeester
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